
 

 MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE 
  

 

 

Datum: 2024-10-21 

 

Närvarande: Mikael Sahlin, ordförande 

 Kim Gustavsson, crossledamot 

 Daniel Rydberg, ungdomsledamot 

 Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare 

Nils Jönsson, Kassör 

Oscar Helgeson, jetskiledamot 

Mikael Almqvist, vice ordförande  

 

Frånvarande:   

 

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪ 167 000 kr på kontot 

 

Klubbkassa Jetski 

▪ Oscar håller idag klubbkassan privat. Pengarna behöver föras över till LMCK klubbkassa. 

 

Mail ordförande Mailkorg  

▪ Inga mail att diskutera eller behandla. 

Besökstatus Besökstatus 

▪ Ligger ca 280 besökare under budget till dags datum. 

 

Motorsportsarenan Möte 

▪ Mikael har varit på möte med LMSA där det diskuterades indexhöjning på hyran. Mötet 

gav inga beslut eller ytterligare information. Vi avaktar till LMSA kommer fram till något. 

 

Medlemsfrågor Medlemsmöte 

▪ Vi behöver kalla till ett medlemsmöte innan årsmöte. 

 

Banstatus/frågor Cossbanan 

▪ Kommun kommer att behöva göra sig av med material som dom lagt upp. I samband 

med detta kan vi eventuellt få hjälp att höja hela cross-banan.  

 

Guldhjälmsbanan 

▪ Röret klart för hämtning. Installation av röret stoppar körning på endurobanan. Arbetet 

behöver därför planeras då vi samtidigt behöver kapa och lägga på material så det blir 

körbart.  

 

Banansvarig 

▪ Pågående diskussion om kandidat till banansvarig.  

 



 

Markområde Området utanför vallen 

▪ LMSA ger OK till att vi kör på utsidan Vallen. LMSA kommer att ha ytterligare ett möte 

med kommunen där man kommer att diskutera punkter som uppstod vid förra mötet. 

 

Maskiner/Utrustningar Grållen 

▪ Rutorna är kvar att fixas. 

 

Lastmaskin 

▪ Skopa 

Skopan är väldigt sliten och ny behöver anskaffas. Ny skopa kostar kring 40 000kr och 

behöver ingå i budget för nästa år. Uthyrningen av lastmaskinen kan eventuellt bytas 

mot skopa. Skopan skall vara samma storlek som idag 2,5 meter. 

 

Jetski 

▪ Oscar lyfte frågan om vi vill ha klubbens Jetski (Kawa 800) förvarad i våra LMCK lokaler. 

Inga beslut togs. 

 

Tävlingar Serielaget 

▪ Inför möte med serielaget har förslag på kontrakt/regler framtagits. 

 

Event Skara MK’s 100 års fest 

▪ LMCK medverkade och överlämnade present på Skara MK’s 100 års fest. 

 

Prova på Jetski 

▪ Diskussion kring om vi ska fixa en provkörningsdag av Jetski nästa å, förslagsvis juni. Går 

att få ihop fler cyklar om det behövs. 

 

Utbildningar Barnledare 

▪ Styrelsen beslutade att Tuva skall få genomföra barnledarutbildning. 

 

Svemo Miljöansvarig 

▪ Rickard Johansson och Mikael Larsson aktuella för rollen. 

 

Övrigt Klubbkläder 

▪ Diskuterades om MC-konsult kunde hjälpa till med detta. 

 

Sociala medier 

▪ Jetski delen har haft mycket bra framgångar i år som borde lyftas fram och ge publicitet 

åt klubben. Behöver jobba mer med att boosta klubben. 

 

Nästa möte Nästa styrelsemöte ej fastställt.  

 

 

 


